
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 5. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 346
Ministeren bedes oplyse, hvor mange boligområder der ikke længere er på
ghettolisten, alene fordi antallet af beboere er under 1.000 personer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Naser Khader (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Naser.Khader@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand

1/1

Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget 2015-16
UUI Alm.del  Spørgsmål 346
Offentligt


